
PROTOKÓŁ 

Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 

dnia. 12.01.2015r. 

 

Goście zaproszeni i obecni: 

 

-Pan Morawski Paweł – Dzielnicowy Policji 

-Pan Sieradzki Andrzej – Naczelnik Straży Miejskiej 

 

Porządek Posiedzenia: 

1. Powitanie, życzenia i prawomocność posiedzenia 

2. Wręczenie nagród za choinkę osiedlową – własnoręcznie wykonane ozdoby. 

3. Podziękowanie za pomoc w 2014 roku. 

4. Rocznica ślubu państwa Szajnerów. 

5. Pismo WGKiOŚ w sprawie znaków drogowych ulicy Żniwnej. 

6. Pismo do ZDiTM w sprawie 

-chodnik ul. Żniwna 

-wyjazd z budowy ul. Szeroka 

7. Wnioski, uwagi Zaścianek 

 

Ad. 1.  

• Obecni wg załączonej listy obecności – 10 członków rady 

• Posiedzenie Rady Osiedla Krzekowo-Bezrzecze zostało otwarte przez przewodniczącego Rady 

Osiedla Pana Janusza Ferta. 

• Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednomyślnie. 

• Powitanie obecnych członków Rady Osiedla oraz Naczelnika Straży Miejskiej Oddziału Zachód 

Pana Andrzeja Sieradzkiego oraz dzielnicowego Pawła Morawskiego. Zostały złożone życzenia 

noworoczne. 

Ad. 2.  

Przywitanie dzieci i ich rodziców, które wzięły udział w konkursie na najładniej własnoręcznie 

wykonaną ozdobę choinkową. Nastąpiło wręczenie dyplomów i nagród dla dzieci. 

Ad. 3.  

Zostały złożone podziękowania, zwłaszcza dla Pani Liliany Gnoińskiej za szczególną pomoc przy 

wszelkich przedsięwzięciach, które miały miejsce w 2014 roku. 

Ad. 4.  

Została podana informacja do wiadomości obecnych: odnowienie ślubów małżeńskich Państwa 

Szajnerów odbędzie się 1 lutego 2015 o godzinie 11 w kościele. 



Ad. 5.  

Otrzymano pismo z WGKiOŚ dotyczące ulicy Żniwnej. Następuje spór pomiędzy WGKiOŚ a Inwestbud. 

Propozycja postawienia znaku drogowego, zasygnalizowanie skarg od mieszkańców w latach 2009-

2014. 

Ad. 6. 

Osiedle budowane przez SGI – ulice Żniwna i Szeroka – prośba o nadzór Policji i Straży Miejskiej – 

interwencje. Komentarz Pana Andrzeja Sieradzkiego: musi to być osoba, która może kierować 

ruchem w momencie wyjazdu pojazdu. Poza tym wymaganie czyszczenia aut przed wyjazdem z placu 

budowy. 

Ad. 7. 

1. Wnioski do budżetu na rok 2015 zostały przesłane do Urzędu Miasta. Zaznaczono, że 

poprawek można dokonywać do końca lutego 2015. 

2. Pan Wojciech Braciszewski: Informacja o dwóch głównych inwestycjach, które są priorytetem 

do zrealizowania.  

• Modernizacja ulicy Modrej – inwestycja ma być skończona do końca roku 2016, 

przeznaczono na nią ponad 2 mln zł 

• Modernizacja ulicy Sosabowskiego – kontynuacja budowy tej ulicy 

3. Pan Janusz Fert: Otrzymano 150 tys zł., w tym 35 tys. przeznaczono na projekt ulicy 

Drozdowej, tj. budowa chodnika, kanalizacji, zamontowanie oświetlenia oraz chodnik przy 

ulicy Szerokiej. 

4. Informacja podana przez Pana Janusza Ferta do wiadomości członków: odbyła się kontrola 

przeprowadzona przez Panią Kierownik Referatów Samorządu: 

• Kontrola biura, uzgodnienie metrażu pomieszczenia w związku z podpisaniem 

umowy użyczenia pomieszczenia 

• Kontrola konserwacji pompy – Pan W. Braciszewski: rozmowa Pani Kierownik z 

konserwatorem, przedstawienie stanu konserwacji i stanu pompy 

5. Pani Grażyna Walaszczyk:   

• komentarz dot. Planu budżetowego Gminy Dobra w latach 2015-2019 – zaznaczenie, 

że w tym planie nie ma żadnych inwestycji na osiedlu Bezrzecze.  

• Informacja o budowie zbiornika retencyjnego na terenie osiedla Bezrzecze (zajmuje 

się tym Wojewódzki Zarząd Melioracji) – wgląd Rady Osiedla do projektu (?) 

• Została nadmieniona prośba o posadzenie drzew  przy parku. 

6. Pani Barbara Puciłowska:  

• wiaty przy ulicy Modrej (propozycja wąskich wiat na przystankach autobusowych) 

• wymalowanie pasów i postawienie garbów przy ul. Żołnierskiej przy kościele – 

zagrożenie dla osób przechodzących na przeciwną stronę ulicy, duży ruch w 

godzinach porannych 

7. Pan Zdzisław Molęda: natężone kradzieże na osiedlu Bezrzecze, odpowiedź Pana 

Dzielnicowego, informacja o nasilonych kradzieżach w całym mieście. 


